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Notulen Algemene Ledenvergadering 2011 
 

Afmeldingen: 

Barend Eikelenboom 
Martijn Schuring 

Wouter de Vries 
Ruben van Weesep 

Arjan Broekman 
 

1. Opening en mededelingen. 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 25 leden hebben de moeite genomen om bij de 
ALV 2011 bij te wonen. De voorzitter blikt kort terug over 2011 en benoemt enkele sportieve 

hoogtepunten. Daarnaast wordt benoemd dat vanaf september 2012 extra badwater is 
gerealiseerd en dat de afdelingen zwemmen en waterpolo gezamenlijk naar de mogelijkheden 

aan het kijken zijn m.b.t. kader. Namens het bestuur een bijzonder welkom voor Erik Luppes, hij 

heeft het bestuur namens Sport Drenthe geadviseerd en bijgestaan bij de ontwikkeling en 
uitwerking van het beleidsplan waar later deze ALV een toelichting zal krijgen.  

 
Aanvullingen op agenda zijn er niet. 

 
2. Vragen rondvraag: 

Vraag van Annet Vreeling; reiskosten regeling afdeling waterpolo    

 
3. Ingekomen stukken: 

Geen. 
 

4 Notulen vorige vergadering: 

Geen op - of aanmerkingen en worden vastgesteld. 
Vraag Hannie Peeters: incassoregeling. Deze zal bij het onderdeel financiën toegelicht worden. 

 
5. Goedkeuring Jaarverslagen: 

a. Geen op - of aanmerkingen en notulen worden vastgesteld. 

b. Geen op - of aanmerkingen en notulen worden vastgesteld. 
c Geen op - of aanmerkingen en notulen worden vastgesteld. 

d. Geen op - of aanmerkingen en notulen worden vastgesteld. 
e. Geen op - of aanmerkingen en notulen worden vastgesteld. 

f. Geen op - of aanmerkingen en notulen worden vastgesteld. Aanvulling: oproep nieuwe leden 
promotiecommissie 

 

Vraag Hannie Peeters m.b.t. begroting: wat houdt Sponsor Bingo Loterij in op begroting? Voor 
elk lid welke zich aanmeldt bij de Sponsor Bingo Loterij ontvangt de vereniging op jaarbasis een 

bedrag. 
 

g. Er heeft dit jaar een wijziging plaatsgevonden m.b.t. paaseitjes. Dit is nu de moederdag actie 

geworden omdat meerdere leden hebben aangegeven de paaseitjesactie niet helemaal te 
waarderen. De oproep namens de AC heeft tot dusver nog weinig animo opgeleverd. De 

voorzitter spoort een ieder aan om zich aan te melden. Hij maakt zijn compliment naar de AC 
voor de actie bij Albert Heijn wat de club een mooi bedrag heeft opgeleverd. 

Geen verdere op - of aanmerkingen en notulen worden vastgesteld. 
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h. De penningmeester geeft een toelichting over het financiële boekjaar 2011. We hebben een 
goed resultaat gedraaid waarvoor de extra complimenten gemaakt worden aan de verschillende 

TC's. Door kostenbewust te zijn hebben de TC's zich goed gehouden aan de gestelde begroting 

vanuit het bestuur. De penningmeester merkt op minder zwemsportsubsidie te hebben 
ontvangen doordat het ledenaantal ietwat is teruggelopen. Daarnaast heeft de achterstallige 

betaling van de contributie van enkele leden ook een negatief effect op het totale resultaat. De 
penningmeester heeft in deze gevallen betalingsregelingen afgesproken. 

Namens de kascommissie geeft Anton Wuijsters een korte toelichting over de financiële 
afhandeling. Hij merkt op dat de penningmeester zeer duidelijk en nauwkeurig te werk gaat 

waardoor het geheel zeer helder is. 

De vergadering verleent het bestuur decharge 
 

In de begroting van 2012 is het extra baduur ingaande vanaf september nog niet verwerkt.  
 

Toelichting op vraag Annet Vreeling m.b.t. reiskostenregeling waterpolo; 

Onder de kostenpost reiskosten staat een bedrag van 3300 euro vermeld wat alle senioren 
waterpololeden betalen. Het gedeclareerde bedrag is lager, dit komt omdat niet alle leden (die 

recht hebben op reiskosten) deze kosten daadwerkelijk declareren. Op de vraag waarom de 
vergoeding niet verhoogt is het antwoord helder; het bestuur is van mening dat kostenpost 

reiskosten formeel niet onder de verantwoordelijkheid van de vereniging valt. Indien het 
onderdeel van de begroting gehaald zou worden betekent dit concreet dat de inkomsten op een 

andere manier binnen zullen moeten komen. Het bestuur heeft gekeken naar de mogelijkheden 

om het bedrag reiskosten per kilometer te verhogen, echter heeft dit dusdanig effect op de 
begroting dat het niet als optie beschouwd wordt. Het bestuur geeft aan dat dit de eigen 

verantwoordelijkheid is voor de verschillende teams, als men dit onderling kan regelen is dat 
uiteraard een prima alternatief. 

 

Marthijn Flederus: is het een idee om dan pas achteraf vast te stellen hoeveel per team/lid te 
bepalen hoeveel de hoogte van de declaratie zal zijn. De penningmeester reageert door te stellen 

dat dit naast de standaardwerkzaamheden van de penningmeester en hoop extra tijd in beslag 
zal gaan nemen en geen optie is.  

 

Voorstel is om het damesteam uit de regeling reiskosten te halen. De dames zullen dit in het 
vervolg onderling gaan regelen en wordt hiermee, ingaande vanaf de eerstvolgende 

contributiebetaling, vastgesteld. 
 

Daarnaast komt de penningmeester met het voorstel de contributie van het basisuur klopt dit wel 
gaat het niet om elk trainingsuur??? met 50 cent per uur te verhogen. Dit is de geldende 

inflatiecorrectie.  

 
Vraag Anita Bekker: Wat zit er in het vaste basisuur? 

Hieronder vallen de vaste kosten als trainingsvergoeding, badhuur, website, kosten bank etc. 
 

Vraag Arjan Hoeve: Vindt er overleg plaats over de kostenstijging van het badwatertarief? 

De contacten met het zwembad zijn goed. Er is echter geen sprake van een echte 
prijsonderhandeling. De kosten stijgingen blijven beperkt tot de normale inflatie terwijl de prijs 

voor een los kaartje flink is gestegen.  
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6. Benoeming kascommissie: 
1. Arjan Broekman 

2. Barend Eikelenboom 

reserve: Yvonne Wuijsters 
 

7. Vaststellen begroting en contributie 2012   
Het bestuur stelt voor om de correctie van de reiskosten van het dames team te verwerken in de 

begroting en deze nieuwe begroting als door de ALV vastgesteld te hanteren . Dit voorstel wordt 
door de vergadering unaniem ondersteund. 

 

20.50u pauze 
De voorzitter last een pauze in van een kwartier waarna om 21.05u de vergadering wordt hervat. 

 
8. Aftreden en kandidaatstelling: 

De voorzitter licht toe dat er volgend jaar van drie bestuursleden de termijn van drie jaar is 

verlopen en dat het bestuur intussen al drie jaar feitelijk niet voltallig is. Volgens de statuten van 
de vereniging moet het bestuur uit minimaal vijf bestuursleden bestaan, anders zal het bestuur 

volgend jaar haar statuten moeten gaan wijzigen. Hierbij dus de herhaalde oproep voor het vijfde 
bestuurslid. Het bestuur vergaderd ongeveer 1 keer in de zes weken. Over de invulling van de 

taakverdeling zal nader gekeken worden mocht er interesse zijn. Het bestuur wil echter 
voorkomen dat de vereniging volgend jaar in dezelfde situatie beland als twee jaar geleden dus 

iedereen moet zich bewust zijn van de situatie. 

 
9. Beleid 

Erik Luppes licht namens Sport Drenthe de totstandkoming van het beleidsplan toe. Hij geeft aan 
dat samenwerking verenigingsbreed erg plezierig is geweest en dat het echt een gezamenlijk 

product is geworden. Het beleidsplan is het startpunt voor de vereniging om de komende jaren 

een gedegen basis te hebben om zowel de prestaties als alle bijkomende zaken goed in kaart te 
hebben hoe tot bepaalde prestaties te komen.  

Joost licht het beleidsplan verder toe en geeft aan dat het bestuur de taak heeft om het 
beleidsplan in de komende periode te gaan bewaken. Daar zal waar nodig ook een beroep 

gedaan worden op de leden op verschillende vlakken. Samenwerking tussen de leden en met de 

verschillende commissies staat daarbij centraal..  
 

De actiepunten die bij het bestuur liggen zijn; 
-uitwerking sponsorbeleid 

- nieuwsbrief verder uitbouwen 
- het maken van een verenigingshandboek (met daarin o.a. taken, omschrijvingen kaderleden)   

 

De verantwoordelijkheid wordt breed gedragen, het bestuur zal voor bestuurszaken 
verantwoordelijk gehouden worden, op waterpolo/ zwemmen/ tweeka zullen de betreffende TC's 

de verantwoordelijkheid dragen.  
 

10. Rondvraag 

Vraag Hannie Peeters m.b.t. incasso en de eventuele mogelijkheden om maandelijks de 
contributie te gaan innen. 

Het bestuur heeft serieus naar deze optie gekeken, echter de tijds en kosteninvestering is 
dusdanig dat de keuze gemaakt is om vast te houden aan de driemaandelijkse inning.  
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11. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21.37u de vergadering.  
 

 

 


